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Abstract (en)
[origin: CN110354995A] The present invention relates to an electrostatic filter unit for a ventilation device (5), which comprises an ionization unit
(2) and a separation unit (3) with at least one separation electrode (31). The electrostatic filter unit is characterized in that the separation unit (3)
has a holding device (30) for holding the at least one separation electrode (31), that the holding device (30) has a guide shape for the at least
one separation electrode (31) and that the holding device (30) consists of an electrically conductive material. In addition, the invention relates to a
ventilation device (5) which has at least one such filter unit.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft eine elektrostatische Filtereinheit für eine Lüftungsvorrichtung (5), die eine lonisationseinheit (2) und eine
Abscheideeinheit (3) mit mindestens einer Abscheideelektrode (31) umfasst. Die elektrostatische Filtereinheit ist dadurch gekennzeichnet, dass
die Abscheideeinheit (3) eine Haltevorrichtung (30) zum Halten der mindestens einen Abscheideelektrode (31) aufweist, dass die Haltevorrichtung
(30) eine Führungsgeometrie für die mindestens eine Abscheideelektrode (31) aufweist und dass die Haltevorrichtung (30) aus elektrisch leitendem
Material besteht. Zudem betrifft die Erfindung eine Lüftungsvorrichtung (5), die mindestens eine solche Filtereinheit aufweist.
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